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Protokół Nr XXXVIII/2021 

z obrad Sesji Nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Ćmielowie odbytej w dniu 29 marca 2021 r. 

 

Posiedzenie XXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Ćmielowie odbyło się w sali widowiskowej budynku Domu 

Kultury w Ćmielowie. Obrady rozpoczęto w dniu 29 marca 2021 r. o godzinie 9.18.  

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji i zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 

 

Obrady Sesji Rady Miejskiej otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ćmielowie – Krystyna Zdonek 

poinformowała, że obrady sesji są nagrywane i transmitowane. Powitała Panią Burmistrz Ćmielowa 

Joannę Suska, Skarbnika Miasta i Gminy Jarosława Nowaka, Sekretarza Miasta i Gminy Tomasza 

Neymana,  Kierownik OPS Joannę Borkowską, pracowników urzędu oraz radnych  Rady Miejskiej w 

Ćmielowie obecnych na sali obrad.  

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad ( quorum ). 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ćmielowie – Krystyna Zdonek na podstawie sprawdzenia quorum 

uznała za prawomocne obrady Rady Miejskiej, gdyż na  15 radnych, obecnych w chwili rozpoczęcia 

sesji było 12 radnych. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ćmielowie – Krystyna Zdonek poinformowała, że w materiałach 

przygotowujących do sesji radni otrzymali porządek obrad do zapoznania się z jego treścią wraz z 

projektami uchwał do dzisiejszej sesji i przedstawiła proponowany porządek obrad. 

 

Proponowany porządek obrad : 

 

1. Otwarcie Sesji i zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie z realizacji Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Ćmielów na lata 2019 -

2021 za rok 2020. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Ćmielów w 

2021 roku”.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Ćmielowie Nr XXVII/157/2020 

z dnia 29 kwietnia 2020r. w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia inkaso. 



2 
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/38/2019 Rady Miejskiej w Ćmielowie z dnia 

18 lutego 2019r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze 

inkasa, określenia inkasentów, ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

8. Podjęcie uchwały Rady Miejskiej w Ćmielowie z dnia 29 marca 2021r. w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej  dla Powiatu Ostrowieckiego  w celu realizacji zadania pod nazwą: 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 0689T na odcinku od km 0+ 308,77 do km 0+594,58 (ulicy 

Opatowskiej w Ćmielowie)”. 

9. Podjęcie uchwały Rady Miejskiej w Ćmielowie  z dnia 29 marca 2021 r. w sprawie przyznania 

dotacji celowej z budżetu Gminy Ćmielów na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane  przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków położonych  lub znajdujących się na 

terenie Gminy Ćmielów. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej oraz budżecie na 2021r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr XXXVI/235/2021 Rady Miejskiej w Ćmielowie 

z dnia 28 stycznia 2021 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy na 

lata 2021-2030. 

12. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ćmielowie Krystyna Zdonek – Proponuje się zdjąć z porządku obrad 

Pkt. 8 tj. Podjęcie uchwały Rady Miejskiej w Ćmielowie z dnia 29 marca 2021r. w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej  dla Powiatu Ostrowieckiego  w celu realizacji zadania pod nazwą: „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 0689T na odcinku od km 0+ 308,77 do km 0+594,58 (ulicy Opatowskiej w 

Ćmielowie)”. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek, poddała pod głosowanie poprzez przyciśnięcie 

przycisku wprowadzenie do proponowanego porządku obrad zmiany poprzez wycofanie z porządku 

obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie w sprawie udzielenia pomocy finansowej  dla 

Powiatu Ostrowieckiego  w celu realizacji zadania pod nazwą: „Przebudowa drogi powiatowej nr 

0689T na odcinku od km 0+ 308,77 do km 0+594,58 (ulicy Opatowskiej w Ćmielowie)”. 

 

Zmiana porządku obrad sesji została przyjęta – 10 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 1 głos „wstrzymuję 

się”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Proponowany porządek obrad : 

 

1. Otwarcie Sesji i zapoznanie z proponowanym porządkiem obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie z realizacji Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Ćmielów na lata 2019 -

2021 za rok 2020. 
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5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Ćmielów w 

2021 roku”.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Ćmielowie Nr XXVII/157/2020 

z dnia 29 kwietnia 2020r. w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia inkaso. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/38/2019 Rady Miejskiej w Ćmielowie z dnia 

18 lutego 2019r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze 

inkasa, określenia inkasentów, ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

8. Podjęcie uchwały Rady Miejskiej w Ćmielowie  z dnia 29 marca 2021 r. w sprawie przyznania 

dotacji celowej z budżetu Gminy Ćmielów na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane  przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków położonych  lub znajdujących się na 

terenie Gminy Ćmielów. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej oraz budżecie na 2021r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr XXXVI/235/2021 Rady Miejskiej w Ćmielowie 

z dnia 28 stycznia 2021 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy na 

lata 2021-2030. 

11. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała porządek obrad sesji pod głosowanie 

poprzez przyciśnięcie przycisku. Porządek obrad sesji został przyjęty „jednogłośnie” – 12 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 4.  Sprawozdanie z realizacji Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Ćmielów na lata 2019 -

2021 za rok 2020. 

 

Głos zabrała Kierownik OPS Joanna Borkowska - Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni 

Państwo, w czerwcu 2019 roku decyzją Państwa radnych został uchwalony Program Wspierania 

Rodziny na lata 2019-2021, a więc już jesteśmy na finiszu.  

Jest to ostatni rok, w którym ten program obowiązuje. W 2022 roku będziemy go podsumowywać, 

jego aktywność, naszą na terenie gminy Ćmielów. 

Przypomnę, że celem był rozwój zintegrowanego systemu pomocy społecznej, wspierania rodzin 

przeżywających trudności. Cel ten został podzielony na takie cele szczegółowe, a więc zabezpieczenie 

podstawowych potrzeb rodziny i dziecka. Cel ten realizowany jest przede wszystkim przez instytucje 

pomocy społecznej, jakim jest Ośrodek Pomocy Społecznej, Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie 

oraz Centrum Obsługi Oświaty. Są to szeroko rozumiane zasiłki, zasiłki z pomocy społecznej, zasiłki, 

jeżeli chodzi o program dla rodzin zastępczych, jak i centrum obsługi oświaty, czyli stypendia, a także 

teraz Urząd Miasta i Gminy w Ćmielowie w postaci dodatków mieszkaniowych. 
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Wyrównanie szans edukacyjnych, Szanowni Państwo, to kolejny cel szczegółowy. Ten szczegółowy 

jest też szeroko rozumiany przez aktywność szkół , a także szkół podstawowych tutaj na terenie gminy 

Ćmielów, przedszkoli jak i szkół o zasięgu również powiatowym, ponieważ dzieci i młodzież z terenu 

gminy Ćmielów dojeżdżają do szkoły poza miejscem tutaj zamieszkania. Kolejny cel szczegółowy to 

kształtowanie,  wzmacnianie umiejętności opiekuńczo wychowawczych, i ten cel, Szanowni Państwo 

jest realizowany przez nas wszystkich, w tym również przez radnych i sołtysów z terenu gminy 

Ćmielów. Tutaj ten cel, Szanowni Państwo, jest rozumiany przez wspierane przez wszystkie jednostki 

samorządu terytorialnego, jak i szkoły, Świętokrzyski Bank Żywności, stowarzyszenia, szkołę, koła 

gospodyń wiejskich. Pragnę tylko Państwu zaznaczyć, że co roku prosimy Państwa radnych o takie 

zestawienie właśnie realizacji tego celu, w dwu tysięczny dwudziestego drugiego roku stworzymy 

taką dużą mapę rozwoju tego celu na terenie miasta i gminy Ćmielów. Kolejny cel szczegółowy to 

zwiększenie poziomu bezpieczeństwa rodziny dzieci i młodzieży. Ten cel jest realizowany przez 

Gminną Komisję Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, jak również Zespół Interdyscyplinarny, 

Komisariat Policji w Ćmielowie i oczywiście Ośrodek Pomocy Społecznej, przy współudziale Zespołu 

Interdyscyplinarnego. Szanowni Państwo tutaj w programie wspierania rodziny dużą rolę odgrywa 

asystent rodziny. W chwili obecnej mamy trzynaście rodzin z terenu miasta i gminy systematycznie 

objętych wsparciem w postaci czterdziestu godzin tygodniowo dla tych wszystkich rodzin. W 2020 

roku było siedemnaście rodzin. Odnosimy niewielkie sukcesy, ponieważ część rodzin sama wychodzi  

na rzeczy poprawy jakości życia. To znaczy zastajemy rodzinę w trudnych warunkach, po czym po 

pracy, dwóch czy trzech latach my zamykamy pracę z rodziną tylko dlatego, że polepszyły się w niej 

warunki zarówno bytowe jak i takie emocjonalne. Rodzina odnosi pierwsze swoje niewielkie sukcesy, 

dlatego też tutaj mówię, na tym polu odnosimy takie niewielkie sukcesy, ale dla nas bardzo ważne. 

W chwili obecnej również był dedykowany dla mieszkańców gminy Ćmielów programy aktywności 

zawodowej. W ten oto sposób od 2020 roku przeszkoliliśmy z terenów zarówno miejskich, jak i 

wiejskich osoby i większość tych osób już podjęła zatrudnienie na lokalnym rynku pracy, jak i również 

i na terenie powiatu ostrowieckiego. 

Szanowni Państwo, ja tylko chciałabym zaznaczyć, że program ten trwa trzy lata. Tak więc dzisiaj po 

raz ostatni omawiamy ten 2020 rok, w 2021, w następnym roku zamykamy program i będziemy 

uchwalać w następnym roku na kolejne trzy lata program wspierania rodziny. Jeżeli Państwo macie 

jakiekolwiek pytania, wskaźniki jeżeli chodzi o cyfry są państwa w materiałach, więc na wszelkie 

pytania odpowiem, dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek – Dziękuję bardzo. Czy są pytania do Pani 

Kierownik? Nie widzę. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Ćmielów w 2021 

roku”.  

Głos zabrał pracownik Urzędu Andrzej Ciszewski – Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo, Pani 

Burmistrz, Szanowni goście, tak, jak co roku Gmina Ćmielów uchwala „Gminny program opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy 

Ćmielów” i w tym roku też, zgodnie z zapisami ustawowymi- to jest artykułu 11 ustawy z dnia 21 
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sierpnia 1997 roku o ochronie zwierząt, taki program też Rada Miejska będzie uchwalać. Zapisy 

ogólnie programowe to jest zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom czy to porzuconym przez 

właścicieli, czy też czasem zdarzających się zwierząt dzikich, bo im też trzeba udzielić pomocy, gdy 

takie zwierzę jej potrzebuje. Ogólnie założenia programowe wytyczają cele, co w tym programie ma 

się znajdować, czyli opiekę nad wolno żyjącymi kotami, tudzież innymi zwierzętami jak psy, 

dokarmianie tych bezdomnych kotów, w przypadku gdy zachodzi taka potrzeba oddanie do 

schroniska, udzielenie przede wszystkim pomocy lekarskiej, weterynaryjnej oraz w przypadku 

adopcji, udzielenie osobom, które adoptują te zwierzęta pomocy w formie sterylizacji bądź kastracji 

tych zwierząt oraz zapewnienie też opieki weterynaryjnej zwierzętom po tych zabiegach 

weterynaryjnych. Szanowni Państwo, może powiem tak, że co roku wzrasta na terenie gminy 

Ćmielów problem bezdomności  i tych zwierząt coraz więcej przybywa na naszym terenie. My staramy 

się w jakiś sposób pomagać tym zwierzętom w tej formie, że są one adoptowane i tych zwierząt jest 

z roku na rok coraz więcej. W tamtym roku było tych zwierząt wyadoptowanych 57 sztuk, łącznie 

kotów i psów w roku. W roku 2019 tych zwierząt było 37. Także widzą Państwo, że ten problem 

rośnie. Z roku na rok staramy się jak możemy, bo można powiedzieć tak, że te fundusze, w kwocie 

tych 41 000 zł. przeznaczone na realizację tego programu, to jest takie niezbędne minimum. Ubiegłe 

lata były to kwoty 50 000 zł, ale ta obniżka tej kwot spowodowana była tylko tym, że znaleźliśmy o 

tyle tańsze schronisko i tylko dlatego, bo tu nie zmalała liczba zwierząt, które planujemy oddać do 

schroniska. Toteż zawsze zakładam pod względem lat ubiegłych, tylko są to mniejsze koszty przyjęcia 

do schroniska. Co tu można jeszcze Drodzy Państwo o tym programie? No, staramy się zachęcać, że 

tak powiem mieszkańców do tych adopcji, tylko gdy, ten problem będzie uchwalony. Mamy tutaj już 

bardzo dużo telefonów o adopcję zwierząt, także będziemy z tym starali się w miarę możliwości 

zapewnić tą opiekę, czyli kastrację i sterylizację tych zwierząt, które mieszkańcy chcą adoptować, bo, 

każdy ma jakieś dobre serce Szanowni Państwo i każdemu zależy na tym, żeby te zwierzęta się nie 

błąkały i w jakichś godnych warunkach mogły spędzić swoje życie, ja może mam tyle. Jeżeli trzeba to 

odpowiem na pytania. 

Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem - Panie Andrzeju, Pan 

powiedział, że liczba tych zwierząt bezdomnych wzrasta, to proszę może powiedzieć, jakie działania 

prewencyjne są tak jakby przeprowadzane, żeby ograniczyć tą liczbę, tą liczbę wzrostu tych zwierząt, 

przypływu, wzrostu tych zwierząt bezdomnych, które się tutaj u nas w gminie pojawiają. Jakie 

działania są? Czy mamy w ogóle w programie wpisaną jakąś edukację dotyczącą, bo Pan mówi o tym, 

że mieszkańcy są edukowani, czyli w jaki sposób to proszę przedstawić. 

Pracownik Urzędu Andrzej Ciszewski – To znaczy Szanowni Państwo jakiś specjalnych działań 

edukacyjnych w programie nie ma wpisanych. Są założenia rządowe, że każda z gmin powinna 

czipować zwierzęta, raz żeby ograniczyć  takie niekontrolowane wyrzucanie tych zwierząt z uwagi na 

to, że te zwierzęta można by było łatwo wykryć, do kogo należą. My staramy się, Szanowni Państwo 

rozmawiać z mieszkańcami, bo to zazwyczaj trafia bezpośrednio, wyjaśniać ten problem 

bezdomności, zwracać uwagę innym osobom, na jakie działania, na jakie przykłady zwracać uwagę, 

że należy te zwierzęta w jakiś określonych warunkach, prawda utrzymywać, że należy je karmić, pies 

powinien mieć jakiś dłuższy łańcuch, że powinna ta buda być w określony sposób wykonana, że należy 

te zwierzęta utrzymywać też i bez uwięzi czasem, czasem jeżeli jest wymagane to, żeby one nie 
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pogryzły na przykład innych uczestników tam, gdzie one przebywają. Jako takich działań nie ma 

wpisanych programie typowo edukacyjnych,  to tylko są takie działania- pracownicy rozmawiają z 

mieszkańcami. I na spotkaniach sołeckich, jeżeli takie się odbywają, to też staramy się jakoś poruszać. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem - Jeszcze zapytam, jeżeli faktycznie są 

przeprowadzane takie rozmowy z mieszkańcami, jeżeli są jakieś poruszane takie tematy na 

zebraniach, czy to faktycznie, czy to nie powinno być ujęte w jednym z paragrafów, nazwane 

edukacja, żeby w tym programie było widoczne że faktycznie gmina prowadzi takie działania, czy po 

prostu ustawa jakaś? 

Pracownik Urzędu Andrzej Ciszewski – Powiem tak, że ustawa nie precyzuje w ten sposób, że w 

programie ma to być tak stricte zapisane. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem - Tylko takie pytanie, czy jeżeli by to było 

zapisane w programie, to by był to obraz działania gminy. Natomiast w momencie, kiedy nie jest 

zapisane to takiego obrazu działania gminy nie mamy. Dlatego ja bym postawiła taki wniosek, żeby 

jednak wprowadzić taki punkt do tej uchwały dotyczący edukacji. Nie wiem jak Pani, Pani 

Przewodnicząca. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek – Czyli to jest wniosek Pani Katarzyny Nikodem.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem - Taki wniosek dotyczący dodania kolejnego  

paragrafu, który będzie mówił, że Gmina Ćmielów będzie prowadzić działania edukacyjne, mające na 

celu, co Pan mówił, czyli gmina nic innego, to, co Pan mówił, czyli gmina wprowadza, ale będziemy 

mieć to tak, jakby udokumentowane, że jednak to robimy, bo ktoś, kto weźmie taki program to proszę 

Państwa, nie wie, że Gmina Ćmielów prowadzi takie działania, natomiast mamy to w programie i 

rozumiem, że takie działania mamy prowadzone. W związku z tym stawiam taki wniosek formalny, 

aby do tego Programu gminnego opieki nad zwierzętami bezdomnymi wprowadzić taki paragraf 

dotyczący edukacji mieszkańców dotyczącej, jak to sprecyzować, zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie miasta i gminy w 2021 roku. Myślę, że to będzie tak jednym z elementów takiej prewencji 

też. 

Pracownik Urzędu Andrzej Ciszewski – Tylko powiem, że my staramy się na stronach Samorządowego 

Zakładu Gospodarki Komunalnej na bieżąco informować o możliwościach adopcji. Także to na bieżąco 

jest robione i tym zajmuje się też tutaj Pani radna. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek – Proszę wprowadzić wniosek Pani radnej Katarzyny 

Nikodem. Głosowanie. Pan Skarbnik poproszę. 

Głos zabrał Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak - Ja tylko mam takie jedno pytanie przed 

głosowaniem tego wniosku, jakie są skutki finansowe tej zmiany? Bo troszeczkę inaczej wygląda, jak 

powiedzmy w ramach jakichś działań pracownicy od czasu do czasu informują, ale wpisując to do 

tego dokumentu mam pytanie, przede wszystkim do Pana Ciszewskiego, czy wpłynie to w jakiś sposób 

na zmianę zakresu pracy pracowników, czy pociągnie za to jakiś dodatkowy etat, jeśli chodzi o 

zatrudnienie w referacie, ewentualnie jeżeli ta edukacja będzie prowadzona bezpośrednio przy 

pomocy również jakiś zewnętrznych firm, jak to wpłynie na zwiększenie kosztów tego projektu, bo 

być może no trzeba by było od razu dokonać jakiejś korekty zwiększenia w ogóle wartości tego 

programu, jeśli chodzi o sprawę tego typu. No to nie było wcześniej na komisjach poruszane, to 
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zagadnienie, więc nie wiem, czy Pan Andrzej tak na szybko się do tego odniesie? Jak to może wpłynąć 

na bezpośrednie koszty? 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek – Może Panie Skarbniku może  wnioskodawca niech 

się wypowie najpierw. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem - Panie Skarbniku nikt tu nie mówił o 

dodatkowych kosztach. To jest czysta formalność, o którą pytałam Pana Ciszewskiego, żeby tylko 

pokazać w tym programie, że takie działania edukacyjne są prowadzone. Pan Ciszewski sam 

powiedział, że informuje ludzi, to dlaczego nie ma być zaakcentowane w programie, że faktycznie 

taka działalność jest prowadzona. Nie ma tu absolutnie potrzeby zatrudniania jakiejś osoby po to, 

żeby tylko chodziła po mieszkańcach i ewentualnie rozpromowywała zasady zapobiegania 

bezdomności. Absolutnie, ten punkt nie ma tutaj nic w tym względzie, żeby dodatkowe koszty 

ponosić. Wręcz powiem, że ten punkt spowoduje jeszcze, że można ograniczyć koszty bo, jeżeli 

faktycznie takie działania zostaną prowadzone, a wiem, że Pani radna, która też się zajmuje 

zwierzętami, bardzo ładnie to robi, gdzie na fejsbuku jest pokazywane, zwierzęta, które są do adopcji 

i być może to też powinno być zaznaczone w tym programie, chociaż nie jestem, nie ma tu Pana 

prawnika, że takie działanie jest po prostu legalne, że robi to, żeby to było zaznaczone, że mamy to w 

programie, że takie działanie jest w naszej gminie robione. To również, jeżeli mam jeszcze wrócić do 

pewnych rzeczy to również działania, które są w szkole. Pan Sekretarz w trakcie powiedział, że, bo ja 

chciałam, żeby jeszcze wprowadzić taki punkt zachęcanie nauczycieli z terenów gminy do włączenia 

programowych do włączenia w treści programowej w dziedzinie ochrony środowiska zagadnień 

związanych z humanitarnym traktowaniem zwierząt domowych i hodowlanych, propagowanie 

sterylizacji i kastracji, a także adopcji bezdomnych zwierząt. 

Wyjaśnione miałam w trakcie, że taki program jest przez nauczycieli prowadzony, ale nie znaczy, że 

nie ma on być też ujęty w tym programie naszym bezdomności, bo wtedy mamy wykazane, że jeszcze 

dodatkowe takie działania prowadzimy. To nie jest nic, co miałoby zwiększyć koszty. To jest działanie, 

które miałoby zapobiec dodatkowym kosztom. Dlatego, Panie Skarbniku, myślę, że Panu 

odpowiedziałam. 

Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak - To znaczy ponowię to pytanie do Pana Ciszewskiego, czy 

jest w stanie to wykonać w ramach tych etatów, które posiada i w ramach tych kosztów, które referat 

ponosi? 

Pracownik Urzędu Andrzej Ciszewski –  Szanowni Państwo, może się to odbyć, że tak powiem 

bezkosztowo, tak jak Pani Przewodnicząca tutaj mówi, w formie jakichś tam ulotek i dostarczenia tych 

ulotek lub informacje na naszej stronie internetowej, tudzież do szkół. No bo już nie mówię o edukacji 

i chodzeniu po domach, bo na to to nie będzie po prostu fizycznej możliwości.  Na jakichś zebraniach 

oczywiście też, poinformowanie też, rozdanie ulotek, no w tej formie rozumiem, że miałoby się to 

odbywać. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek – Poproszę jeszcze Pani Przewodnicząca Katarzyna 

Nikodem. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem - Cały czas chce Państwu to podkreślić, to 

jest punkt, który wprowadzamy, które działania już są. Przecież to powiedział Pan Ciszewski, takie 

działania robimy i tylko tyle, żeby w programie to było zaakcentowane, uwzględnić. Nie chodzi tu o 
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jakieś dodatkowe chodzenie po domach, bo proszę Państwa, no to nie jest taki cel. Dodatkowe 

uwzględnienie, pokazanie, że Gmina Ćmielów taką edukację przeprowadza. A przecież nic innego nie 

robimy, na podstawie wypowiedzi Pana Ciszewskiego. Dziękuję. 

Głos zabrała radna Rady Miejskiej Ewelina Cieślikowska - Ja to tak w pierwszej kolejności chciałabym 

się spytać Pani Wiceprzewodniczącej, jakie elementy edukacji miałyby zostać tutaj wprowadzone? Bo 

edukacja to takie dość szerokie, szeroko powiedziane słowo i jeżeli mamy edukować społeczeństwo, 

to nie jest to na zasadzie, że ktoś przyjdzie do urzędu i będzie podpisywał umowę adopcyjną. Ja teraz 

chcę tu spytać, kto to ma jeszcze dogłębnie robić? Nasza Gmina jest duża, jeżeli mamy edukować 

wszystkich, to edukujmy starsze panie na wsiach, które naprawdę są dalekie od zrealizowania takiego 

programu. Czy dodamy tu pracy Panu Ciszewskiemu, czy będą to robić sołtysi? A może radni będą 

edukować w swoich okręgach? Czy mamy, czy mamy zatrudnić dodatkowo kogoś, bo edukacja, no to 

jest tak,  dla mnie jest to zrozumiałe, że robimy gdzieś spotkania. Teraz mamy akurat okres pandemii, 

nie możemy, czy będziemy dodatkowo, naprawdę, tak jak u mnie w sołectwie jest sołtys, może Piotr? 

Piotrze będziesz edukował? To jest edukacja i w ten sposób prędzej się dotrze, nie do poszczególnych 

ludzi, którzy przyjdą tylko i wyłącznie podpisać umowę i jemu powiem tak, musi pani wysterylizować, 

żeby się zwierzęta nie rozmnażały, czy zrobić kastrację. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem - Pani Ewelino, radna, Pani Ewelina 

Cieślikowska. Bardzo dziwię się, że akurat Pani zadaje takie pytanie, bo to Pani najbardziej powinno 

zależeć na tym, żeby jak najmniej tych bezdomnych zwierząt było. Powtarzam Państwu po raz kolejny 

nie wiem, może to mam  w jakiś sposób powtórzyć? To jest tylko wpisanie, to nie jest dodatkowe 

działanie, tylko wpisanie tego, co już jest. Czy Pani tego nie rozumie? Cały czas odpowiedziałam, to 

nie chodzi o to, żeby to robili sołtysi, to nie chodzi o to, żeby to robili radni. W momencie, kiedy jest 

zebranie, załóżmy, będą zebrania sołeckie Pan Ciszewski, powtarzam po raz kolejny Państwu, 

Państwo chyba nie zrozumieliście, Pan Ciszewski prowadzi takie działanie, mówi o bezdomności 

zwierząt i to już jest zaakcentowana jego praca, jego- tego człowieka praca i to tylko tyle proszę 

Państwa w tej kwestii. Proszę nie szukać tu jakiś, nie wiem, drugiego, że tak powiem, jak to jest teraz 

słownie powiedziane, drugiego dna, bo ciągle coś jest takie drugie dno. To jest tylko podwyższenie 

programu i programu, który w tej chwili podejmujemy, czyli jeszcze zaakcentowanie, że jeżeli ktoś to 

czyta z zewnątrz to wie: aha, Gmina Ćmielów prowadzi takie działania, bo prowadzi. Prowadzi Pan 

Ciszewski i to jest tylko tyle w tym temacie. Ja nie rozumiem co Państwo, co Pani Ewelina jeszcze 

dodatkowo chce. 

Radna Rady Miejskiej Ewelina Cieślikowska – powinniśmy ruszyć w teren. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem - Możemy nie wpisywać, ja mogę wycofać 

ten wniosek, jak nie chcecie. Działanie, które jest, wpisać tylko, to nie wiem, co to za problem. 

Głos zabrała Burmistrz Ćmielowa Joanna Suska - Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni 

Państwo, z wielką uwagą się przysłuchuję, żałuję, że Pani Wiceprzewodnicząca nie była na komisji, 

gdzie mocno procedowaliśmy. Naprawdę, jest okres pandemii, skracajmy ten czas, dlatego sesja 

nadzwyczajna. Ale niemniej jednak, jak się wczytuję w ten program, Szanowni Państwo, żeby rozwiać 

wszelkie wątpliwości, tak jak Pani Wiceprzewodnicząca Nikodem powiedziała, Gmina to wszystko 

realizuje. Macie Państwo opisane: bezdomność zwierząt jest zjawiskiem społecznym, którego 

głównymi przyczynami są, i tutaj wymienione są punkty, między innymi punkt szósty, brak edukacji i 
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wiedzy społeczeństwa w zakresie metod zapobiegania bezdomności, ze szczególnym 

uwzględnieniem sterylizacji i kastracji. Realizacja wszystkich zadań określonych w programie zmierza 

do ograniczenia liczby bezdomnych zwierząt trafiających pod opiekę schronisk lub dla bezdomnych 

zwierząt. Mamy w paragrafie piątym ograniczenie populacji bezdomnych zwierząt. Gmina realizuje 

obligatoryjną sterylizację albo kastrację zwierząt i tak dalej. Paragraf szósty, Gmina Ćmielów poprzez 

informowanie, informację o możliwości adopcji zwierząt bezdomnych przez osoby zainteresowane i 

zdolne zapewnić im należyte warunki bytowania będą umieszczane na tablicy ogłoszeń urzędu gminy, 

na tablicy w poszczególnych miejscowościach, na stronie internetowej, współdziałanie z 

organizacjami społecznymi w zakresie poszukiwania nowych właścicieli zwierząt, zachęcanie 

mieszkańców Gminy do adopcji zwierząt tymczasowo pozostałych pod opieką Gminy przed 

przywiezieniem ich do schroniska, Gmina zapewni pokrycie całkowitych kosztów sterylizacji, kastracji. 

Szanowni Państwo, to Wszystko jest opisane w takim szerokim jeszcze spektrum. Po prostu, jak 

Gmina realizuje właśnie tą edukację, czyli tak jak mówię, w preambule, brak edukacji i wiedzy, ale 

pod spodem realizacja wszystkich zadań określonych w programie zmierza do ograniczenia liczby 

bezdomnych zwierząt trafiających pod opiekę schronisk dla bezdomnych zwierząt. 

Także w mojej ocenie Szanowni Państwo, ocenicie, jest opisane szczegółowo, jakie działania są 

nakierowane na zmniejszenie właśnie tej populacji, która po prostu byłaby zagrożona tą 

bezdomnością. Dziękuję, z mojej strony tyle. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek, poddała pod głosowanie poprzez przyciśnięcie 

przycisku wniosek o wprowadzenie paragrafu "Edukacja mieszkańców Gminy Ćmielów mająca na 

celu zapobieganie bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Ćmielów w 2021 r." do uchwały 

w sprawie przyjęcia "Gminnego programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Ćmielów w 2021 roku" 

Wniosek została przyjęty – 8 głosów „za”, 2 głos „przeciw”, 2 głosy „wstrzymuję się”.  

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Radna Halina Wójtowicz chwilowo nieobecna. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w 

sprawie przyjęcia „Gminnego programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Ćmielów w 2021 roku” poprzez przyciśnięcie 

przycisku. Uchwała został podjęta – 11 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Ćmielowie Nr XXVII/157/2020 

z dnia 29 kwietnia 2020r. w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia inkaso. 

 

Głos zabrał pracownik Urzędu Andrzej Ciszewski – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Pani 

Burmistrz, Szanowni Państwo, w uchwale w sprawie inkaso zachodzi potrzeba zmiany w zakresie 

nazwiska, znaczy zmiany inkasenta, z uwagi, iż  poprzedni inkasent z powodu choroby zrezygnował i 
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w celu zapewnienia ciągłości zbioru tych opłat, wskazane jest ustalenie nowego inkasenta i tym 

inkasentem, Szanowni Państwo, jest Pani Lipiec Angelika z miejscowości Wojnowice. To tylko tyle w 

sprawie zmiany tej uchwały, pozostała treść uchwały o numerze XXVII/157/2020 

z 29 kwietnia 2020 roku pozostaje taka sama. Dziękuję. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek - Dziękuję Panu Ciszewskiemu. Czy są jakieś uwagi 

pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji Stałych Rady 

Miejskiej w dniu 25 marca 2021 r. komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w 

sprawie  zmiany uchwały Rady Miejskiej w Ćmielowie Nr XXVII/157/2020 z dnia 29 kwietnia 2020r. w 

sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia inkaso poprzez przyciśnięcie 

przycisku.  

Uchwała została podjęta „jednogłośnie” – 11 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/38/2019 Rady Miejskiej w Ćmielowie z 

dnia 18 lutego 2019r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze 

inkasa, określenia inkasentów, ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek - Czy są jakieś uwagi pytania do projektu uchwały? 

Nie widzę. Na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji Stałych Rady Miejskiej w dniu 25 marca 2021 

r. komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Na sale obrad powróciła radna Halina Wójtowicz. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w 

sprawie  zmiany uchwały Nr VI/38/2019 Rady Miejskiej w Ćmielowie z dnia 18 lutego 2019r. w 

sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze inkasa, określenia 

inkasentów, ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso poprzez przyciśnięcie przycisku.  

Uchwała została podjęta „jednogłośnie” – 12 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały Rady Miejskiej w Ćmielowie  z dnia 29 marca 2021 r. w sprawie przyznania 

dotacji celowej z budżetu Gminy Ćmielów na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane  przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków położonych  lub znajdujących się na 

terenie Gminy Ćmielów. 

Głos zabrał Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak - Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo, 

zgodnie z przyjętą na ten rok uchwałą budżetową na cele związane z ochroną zabytków a ściśle 

udzielenie dotacji celowych z budżetu na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane 

przy tych zabytkach, które znajdują się na terenie  Gminy Ćmielów podjęto, zainicjowano, jakby 
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proces pozyskiwania wniosków, jeśli chodzi o wnioski wpłynęły dwa, zgodnie z tym uzasadnieniem 

podanym do uchwały złożyły je Parafia Rzymskokatolicka w Ćmielowie i Parafia w Rudzie Kościelnej. 

Chodziło tu o wykonanie pewnych prac związanych z zabytkami tam się znajdującymi, obydwa 

wnioski zostały poparte akceptacją pozytywną Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków. Te prace 

będą dofinansowane z różnych źródeł, ale jednym z tych źródeł jest ta dotacja, o której tu mowa, 

mianowicie z budżetu gminy. Jeśli chodzi o te zabytki, które znajdują się w Rudzie Kościelnej,  jest 

przewidziana dotacja w wysokości 15 000 złotych, jeśli chodzi o Rudę Kościelną w wysokości 10 000 

złotych, czyli ta kwota, te piętnaście tysięcy i dziesięć tysięcy zamyka tą kwotę, którą przeznaczyliśmy 

na ten rok budżetowy i na ochronę zabytków na kwotę 25 000 złotych. 

Procedura została tak skonstruowana w ustawie, że dopiero pozytywnie można poinformować o 

przyznanej dotacji i podpisać umowę po dzisiejszej uchwale Rady. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek - Dziękuję bardzo Panu Skarbnikowi. Czy są jakieś 

uwagi, pytania do projektu uchwały? Nie widzę. 

Na wspólnym posiedzeniu w dniu 25 marca 2021 roku Komisje stałe Rady pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały Rady 

Miejskiej w Ćmielowie  z dnia 29 marca 2021 r. w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Gminy 

Ćmielów na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane  przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków położonych  lub znajdujących się na terenie Gminy Ćmielów poprzez przyciśnięcie 

przycisku.  

Uchwała została podjęta – 11 głosów „za”, 1 głos „przeciw”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej oraz budżecie na 2021r. 

 

Głos zabrał Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak - Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni 

Państwo, ta uchwała została okrojona po tych pracach, które miały miejsce w ostatni piątek na 

komisji, po przesunięciu, czy w tym momencie, po nie uwzględnieniu wniosku o udzielenie pomocy 

finansowej dla Powiatu. Praktycznie wszystkie załączniki dotyczące dotacji celowej i porozumień z 

Powiatem zostały skreślone, czyli praktycznie zostały tylko te zmiany w dochodach i wydatkach 

budżetowych, które zostały tutaj przedstawione na tych trzech stronach.  

Szczególnie ważne jest to, bo tego nie można wprowadzić za pomocą zarządzenia burmistrza, 

zmniejszenie dotacji, subwencji ogólnej w części oświatowej o kwotę 21 474 zł. Taką informację 

dostaliśmy z ministerstwa i w związku z tym musimy jakby budżet oświaty, tych jednostek 

oświatowych, dostosować do tego, żeby był zrównoważony, czyli praktycznie te działy Oświata i 

wychowanie i 854 Edukacyjna opieka wychowawcza. One tak bardzo szczegółowo w tym drugim 

załączniku zostały wpisane, musiały zostać właśnie o tą kwotę zmniejszenia dotacji opisane. Jeśli 

chodzi o policję, tutaj ustalona została ta kwota dotacji w wysokości 2 500 złotych dotycząca dopłaty 

do zakupu samochodu przez policję. Też została wprowadzona taka nowa dotacja związana z opieką 

społeczną w dziale 85295. Ona po części ma charakter właśnie tych środków, które są dotacją celową, 
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ale w tym paragrafie covidowskim przyszły to budżetu. Ta różnica, żeby już nie zmieniać tych ustaleń 

w WPF i tych ustaleń, które podjęliśmy wcześniej, została przeznaczona na drogi publiczne gminne. 

Szczególnie tutaj ucierpiały nam wydatki bieżące, związane z tym, że  kilkaset procent w tym roku 

ponieśliśmy większe wydatki na akcję zima i teraz zapewne zaczną się jakieś sprawy związane z 

zakupem czy to kruszywa, czy właśnie innymi pracami remontowymi na drogach gminnych, żeby 

jednak jakieś tam środki były, żeby można było te zadania wykonywać. Jeżeli Drodzy Państwo jeszcze 

będzie potrzebna jakaś bardziej szczegółowa informacja, to bardzo proszę. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek - Dziękuję bardzo Panu Skarbnikowi. Czy są jakieś 

uwagi lub pytania co do projektu uchwały? Nie widzę. Na wspólnym posiedzeniu 25 marca 2021 roku 

Komisje Stałe Rady pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w 

sprawie zmian w uchwale budżetowej oraz budżecie na 2021r. poprzez przyciśnięcie przycisku.  

Uchwała została podjęta „jednogłośnie” – 12 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/235/2021 Rady Miejskiej w 

Ćmielowie z dnia 28 stycznia 2021 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy na lata 2021-2030. 

 

Głos zabrał Skarbnik Miasta i Gminy Jarosław Nowak – Jeśli chodzi o zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Miasta i Gminy Ćmielów na te lata 2021 – 2030 to są konsekwencją wszelkich zmian w 

budżecie, czyli chodzi o uchwałę budżetową. Również te zarządzenia, które były podejmowane  

między sesjami, bo akurat troszeczkę zostaliśmy zasileni przez różnego rodzaju dotacje. Szczególnie 

na bieżąco one wpływają na opiekę społeczną, bo to tak jest, że dopiero w trakcie roku budżetowego 

na zapotrzebowanie jakieś środki na ten cel wpływają. Ale generalnie tak jak w tym ostatnim 

załączniku jest to opisane, te zmiany plus i minus praktycznie one dotyczą tylko zmniejszenia 

dochodów i wydatków o kwotę 7 184 złote. Jeśli chodzi o wydatki majątkowe to jedyny wydatek 

majątkowy, gdzie nastąpił wzrost to jest właśnie te dwa tysiące, które w dniu dzisiejszym przyjęliśmy 

na zakup samochodu. Jeżeli chodzi o przychody i rozchody, czy całą konstrukcję budżetu, deficyt, 

kwotę długu, te parametry nie uległy zmianie. Również nie zmienił się, dlatego nie został załączony 

wykaz wieloletnich przedsięwzięć Miasta i Gminy Ćmielów. Praktycznie ten załącznik nie uległ 

zmianie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek - Dziękuję Panu Skarbnikowi. Czy są jakieś uwagi lub 

pytania co do projektu uchwały? Nie widzę. Na wspólnym posiedzeniu 25 marca 2021 roku Komisje 

Stałe Rady pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w 

sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/235/2021 Rady Miejskiej w Ćmielowie z dnia 28 stycznia 2021 roku 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy na lata 2021-2030 poprzez przyciśnięcie 

przycisku.  
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Uchwała została podjęta „jednogłośnie” – 12 głosów „za”. 

/Protokół z głosowania – załącznik/ 

 

Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Nikodem - Proszę Państwa, ponieważ 

zbliżają się Święta Wielkanocne, to w imieniu własnym, Przewodniczącej Rady oraz radnych Rady 

Miejskiej w Ćmielowie pragnę złożyć wszystkim mieszkańcom zdrowych i wesołych Świąt 

Wielkanocnych. Pomimo sytuacji, jaka panuje w tej chwili w kraju związanej z pandemią, to życzymy, 

aby te święta minęły mieszkańcom i nam również w pogodnej i zdrowej atmosferze. Wszystkiego 

najlepszego. Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Zdonek - Dziękuję bardzo Pani Przewodniczącej. Ponieważ 

sesja nadzwyczajna także taką nadzwyczajną sytuację, Pani Elu, proszę wstać, z daleka, zachowujemy 

odległości. Odchodzi od nas pracownica z długoletnim bardzo stażem, odkąd pamiętam, a jestem 

bardzo długo, już jako sołtys, dawno i teraz radna, przy obsłudze rady. Pani Elu życzymy wszystkiego 

dobrego, przede wszystkim zdrowia, spełnienia marzeń, które nie można było spełnić jako młoda 

dziewczyna, matka i pracownica i co złe to my, to nie Pani. Wszystkiego dobrego.  

Pani Elżbieto w imieniu swoim i całej Rady dużo, dużo, dużo zdrowia. Proszę taką pamiąteczkę. 

Głos zabrała pracownik urzędu Elżbieta Orczyk – Ja chciałam Państwu także podziękować za 

współpracę przez tyle lat. Kontaktowałam się i pomagałam z wieloma radnymi, w wielu kadencjach i 

życzę Państwu w tej obecnej kadencji przede wszystkim zgody, współpracy merytorycznej, bo to na 

linii radni burmistrz jest bardzo ważne. Zajmujcie się Państwo ważnymi sprawami, rozmawiajcie, 

uzgadniajcie, życzę Wam zdrowia w czasie pandemii i myślę, że jeżeli ta współpraca Państwa będzie 

owocować pozytywnie, to wiele Państwo wspólnie osiągnięcie. Jeszcze raz życzę dużo zdrowia i 

dziękuję za wszystko. 

 

Ad. 11. Zamknięcie obrad Sesji. 

Po omówieniu wszystkich punktów porządku dzisiejszej sesji Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna 

Zdonek zamyka obrady Rady Miejskiej w dniu dzisiejszym. 

Sesję zakończono o godzinie 10.20. 

Protokołowała: K.Stan 

         Przewodnicząca Rady Miejskiej 
                             /-/ Krystyna Zdonek 


